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Hovorím o ľudstve ako celku. Ide totiž o to, že pri Americkej vojne o nezávislosť, Veľkej
Francúzskej revolúcii a pri ďalších podobných záležitostiach globálne zákulisie t.j. GP
dokázal opiť ľudstvo rožkami a to nielen tak, že nezmenil otrokársku podstatu
spoločenského zriadenia, ale aj zneužil legitímne požiadavky na ľudskejšie zriadenie a to
tak, že obrátil heslá na ruby.

Prečo to hovorím?

Mám tri hlavné dôvody. Prvým z nich je, že Francúzi majú novú Bastillu, lebo zobrali útokom a
obsadili parížsku centrálu Blackrock a niektoré banky. A toto urobili z toho dôvodu, že ich okradli
cez dôchodkové sporenie. Ide totiž o to, že Blackrock nielen lietal hlboko v derivátoch CDO
(collaterized debt obligations), ktoré skolabujú resp. oznámia ich kolaps, ale tieto CDO dali aj na účty
dôchodkových sporení francúzskych penzistov, ktoré spravujú. A teraz Macron zneužil svoje
právomoci tým, že si uchvátil osobitné právomoci garantované francúzskou ústavou a bez
akéhokoľvek hlasovania v parlamente vyhlásil, že zdvihne dôchodkový vek o dva roky, t.j. povedal
Francúzom, že nielen o dva roky neskôr sa dostanú do zaslúženého dôchodku, ale aj prídu o všetky
nasporené peniaze len preto, aby predchádzajúcich zamestnávateľov Macrona, t.j. bankárov ako on,
obohatili resp. udržali pri živote parazitické štruktúry ako je Blackrock.

Ďalším dôvodom je to, že kvôli zrýchlenému obehu informácií žijeme v dobe vyjavenia pravdy, teda v
dobe apokalypsy (kto tvrdí, že vyjavenie pravdy je koniec sveta, kto týmto straší?). Nenechajte sa
mýliť, tento proces je už poslednú dobu riadeným procesom a je riadený v záujme ľudstva dôkazom je
to, čo sa deje vo Francúzsku.

Tretím, mnou vymenovaným dôvodom je to, že žrečské klany vrátane vedenia GP došli k tomu
konsenzu, že ak sa nezavedie koncept založenej na súbornosti t.j. konceptu kooperácie a konsenzu,
tak ľudstvo v lepšom prípade vyhynie a v tom horšom ho čaká osud horší než vyhynutie.

Čo to bude znamenať?

Budeme vidieť dve veci: silný emočný šok a aj jeho dopady z riadeného odstrelu parazitických a
otrokárskych štruktúr, a následne snahu o vybudovanie nových štruktúr, ktoré už slúžia ľuďom a
ozajstným ľudským potrebám. Ide totiž o to, že ľudia dospejú k pochopeniu mnohých vecí
momentálne chápaných len nemnohými. Chcem tým povedať, že 2 až 3% populácie sa rozhýbe tým
potrebným smerom a strhne so sebou zbytok spoločnosti.

 

AUTOR:  Oracle

ZDROJ

https://cz24.news/oracle-uz-nas-neopiju-rozkom/
https://oracle911blog.wordpress.com/2023/04/11/uz-nas-neopiju-rozkom/

